
 Osadní 
výbor: 

OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 13.3.2025, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Anna Šrajbrová, Jan Šáňa; Petr Materna, Tomáš Gryč, Jiří Klečák; Hana 
Votavová; Michal Ivičič 
Gabriela Březinová, Tomáš Kadečka, Dana Vepřková, Barbora Vičarová, Linda 
Vlachová, Martina Pospíšilová 
 

Gestor RM: Tomáš Morawski - omluven 

Příští jednání: 10.5.2025 18:00 hod 

 
 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA KUTNÉ 
HORY 
 
 
A: Agenda – diskuze: 
 

 Termín letní akce v Čížkově skále je 17.5.2025 byl  odvolán vzhledem k časovému a pracovnímu 
vytížení členů OsV. 
 

 Diskuze k situaci v Kvapilově ulici, která je dlouhodobě špatně průjezdná, je zde poničený povrch 
a chybí chodník – děti, které tudy chodí do školy se „motají“ mezi stojícími i jedoucími auty, 
především v ranní špičce a odpoledních hodinách, kdy rodiče vyzvedávají děti z družiny.  

 

 Vzhledem k blížící se rekonstrukci jídelny ZŠ Žižkov jsme pozvali na další zasedání vedoucího  
odboru investic Ing. Jozefa Králika.  
 

 Z minulého zápisu k nefunkčnímu veřejnému osvětlení cesty u kostela sv. Trojice se vedení města  
vyjádřilo takto: 
zajištěním opravy VO k VHS kolem kostela sv. Trojice byl pověřen místostarosta města k jednání 

daného s VHS, bude řešena možnost napojení prostřednictvím podpůrného měření a zasmluvnění. 

 

 K dotazu na opravu povrchu úseku ulice Vojtěšské od Sochorovy po ulici Na Bylance bylo 
odpovězeno ze strany vedení města: 
Daný úsek není v danou chvíli zařazen do plánovaných oprav. 

 
 

Informace: 

Projekt PANUJ HOŘE: realizace hřiště v ulici Na Kavkách proběhne v dubnu 2025. 
 Realizace hřiště měla proběhnout již v roce 2024, ale náročná komunikace mezi jednotlivými 
subjekty (navrhovatel, město, dodavatel) řešení posunula tento projekt o půlroku.  
 
 
 

B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: nejsou   
 
Zápis zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová   


